附件5
Annex 5
国际展会检疫许可函
Quarantine Permit for International Exhibition
***公司：
*** Company,
你司拟进口**国**食品、特殊物品（详见清单）以参加201*年*月*日到*日在**市举办的***展览会的申请收悉。按海关总署授权，经审核，现函复如下：
This Quarantine Permit is to inform that we have received your application for importing ** food and special articles (see the List of Inbound Exhibits) from ** country to participate in *** Exhibition to be held in ** City during *** and ***. According to authorization by the General Administration of Customs and upon examination, we hereby reply as follows:
一、同意你司进口上述**食品、特殊物品用于***展览会，用途仅为展示（试用、试食）。
Your company is agreed to import above-mentioned ** food and special articles for display (or trial use or taste) in *** Exhibition. 
二、进口时须随附原产国官方出具的卫生或检疫证书、原产地证书等有关证单，展品属特殊物品的，报检时应同时提交《出入境特殊物品卫生检疫审批单》，向**进境口岸海关报关，并经检验检疫合格。（如果仅供展示用途的，经现场检疫合格后，可不进行安全卫生项目实验室检测）
Importation must be enclosed with certificate of health or quarantine, certificate of origin and relevant documents issued by the country of origin. For exhibits that are special articles, Application of Import/Export Special Articles for Verification of Health and Quarantine shall be provided in addition to aforesaid materials. All inbound exhibits shall be declared at ** Customs (i.e. the entry port customs) and cannot be imported unless they are inspected and quarantined as qualified. (With respect to exhibits only for display purpose, as long as they pass on-site quarantine inspection, safety and health project lab inspection then can be exempted.)
三、进口**食品、特殊物品仅限于上述活动使用。并接受**海关监督管理。如果仅供展示用途的，展会所在地海关应监督该批展品不得有超出展示以外的用途；展览结束后，该批展品应在当地海关的监督下全部作退运或销毁处理。
Imported ** food and special articles are only for use in above-mentioned event and must be subject to customs supervision and management. If they are only for display purpose, the customs authority in the place where the exhibition venue is located shall supervise and make sure they are not used for purposes other than display, and upon closure of the exhibition, they shall be sent back or destroyed in whole under the supervision of local customs. 
请你司凭此函至**海关（进境口岸海关）办理货物入境的有关手续，至**海关（展会所在地海关）办理展会监督管理有关手续。
Please process entry procedures at ** Customs (i.e. the entry port customs) and exhibition supervision and management formalities at ** Customs (i.e. the customs in the place where the exhibition venue is located) by presenting this Quarantine Permit. 
特此函告。

  **年*月*日
Date: 
抄送：**检验检疫局（进境口岸检验检疫机构）、**检验检疫局（展会
      所在地检验检疫机构）、存档（1）
CC to: ** Inspection and Quarantine Bureau (the inspection and quarantine authority at the entry port); *** Inspection and Quarantine Bureau (the inspection and quarantine authority in the place where the exhibition venue is located)

One (1) copy for placing on file. 
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